
PREZYDENT 
Miasta Pabianic

    Pabianice, 12.03.2021r.

SPM-I.0003.7.2021 

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Pabianicach
Pan Krzysztof Rąkowski

Dotyczy:  interpelacja  Radnego  Rady  Miejskiej  Pana  Antoniego  Hodaka  z  dnia  02.03.2021  r.

W sprawie poprawy bezpieczeństwa pieszych na ul. Miodowej

W  odpowiedzi  na  ww.  interpelację  informuję,  że  jest  mi  znany  podejmowany  przez

Pana temat,  dlatego  też  uzgodniłem  z  Zarządem  Dróg  Miejskich  w  Pabianicach  koncepcję

poprawiającą bezpieczeństwo na ww. ulicy. 

Zmiana  organizacji  ruchu zakłada  m.  in.  montaż  serii  tj.  trzech  progów zwalniających  wraz  z

ograniczeniem prędkości do 30 km/h. 

Wprowadzenie  ww.  rozwiązań  nie  będzie  łatwe  z  uwagi  na  trudny  rok  finansowy

związany z niniejszymi dochodami miasta w związku z trwającą pandemią.

Natomiast  jako  Prezydent  Miasta  Pabianic  zrobię  wszystko,  aby  omawiany  problem  został

możliwie szybko rozwiązany. 
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